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ZAFNSN{K

Sa 131, sjednice Vijeca Hrvatske komole medicinskih sestara (u daljnjem tekstu: Kornora)
odrLane 9. studenog 202L godine s podetkom u 11 sati u prostorijarna F{K1\4S, Ma[<sirmin"sl<a
IXnn, Zagveb sa slj ededirn:

Fmevcxilrl redona:

1. Usvajanje zapisnika sa 128, sjedniee Vijeia HKMSibilje5ka sa 129. sjedirice Vijeia
HKMS,

2. Usvajanje zapisnika sa 130. sjednice Vijeia HKMS (u privitku),' 3. Odluka o isplatama za potres,
4. Odluka o raspisivanjupozivazarad u povjerenstvima - bolnidka djelatnost, primarna

zdravstven a zaitita i medi c inske s e stre rzy an zdrav stveno g sustava
5. Plijedlog za predsjednika/predsjednicu Nadzornog odbora,
6. Visina naknada zarad u tijelima HKMS,
7, informacija o dodjeii donacije simpoziju,,Ratna bolnica Vukovar 1997., dr. Juraj

Njavro",
8. Infolinacija o izmjenama Fravilnika o sestrinskoj dokumentaciji u bolnidkim

zdravstrrenim ustanovama"
9. Razno,

Dnevni red je jednoglasno usvojen.
Nazodno je 18 dlanova Vijeia,

Ad 1)

[Isvajaruie zapisneika sa X2E" sjedx'aice Vijeda E{KMS/bilje5ka sa 129. sjedraice Vijeda
}IKMS
Zapisnik sa 728. sjednice Vijei,a/bilje5ka sa i29, sjednice Vijeia jednoglasiro su usvojeni.

Ad2)
Usvajamje zapisnilra sa 130. sjedniee Vijeda FIKMS
Zapisnik sa 130. sjednice Ytje{,aHKMS jednoglasno je usvojen.

Ad3)
Odlu}<a o isplatarca za pofres
Predsjednik Komore podsjetio je o odlukama koje je donijelo prethodnb Vijeie, avezano uz
isplatu pomo6i medicinskim sestrama zapotrese od28. i29.r2.z0zr.



Iznio je podatke o broiu pristigliir zahtjevate o tome koliko zahtjeva je potpuno i holiki bi u
ovoln trenutlcu bio iznos za isplatu pcinoci stradalima u potresu. Budu-6i da nije planiran toliki
iznos doiracija. trebalo bi nai:raviti iebalans i:roraduna" kako bi se mogia isplatiti polnoc za
bolesti i za potrese.
Voditeljica radunovodstva objasnila s kojih pozieija se sredstva mogu prenamijeiriti na
poziciju za donacrja Dodatno je pojasnila da ie iznosi pojedinadnih donacija biti jeclnaki kao
za potles u Zagrebu.
Odiuka o prelaspodjeli sredstava radi isplate novdanih sledstava za donacrie medicinskiin
sestrama jednoglasno je usvojena,

Predsjednik Vijeia podsjetio je da je u pro5lom sastavu Vijeia bila osnovana Radna grlrpa
radi donoSenja odluka o donacijama. U meduvrernenu je sav posao odladio ured Komore,
Nastavno na iznesena nii5ljenja" pristupilo se je glasovanju o poni5tavanju Odluke Vijeca o
imenovanju spomenute Radne grupe.
Cdluka o poniStavanju Odluke o imenovanju Radne grupe jednoglasno je usvojena.

Zaprovedbu plethodne Odluke Vijeie HKMS je pristupilo izmjeni i dopuni Odluke o
raspisivanju poziva za dostavu dokum-bntacije potrebne za isplatu donacija rnedicinskim
sestrama i medicinskim tehnidariina diji su stambeni objekti stradali tijekom potresnog
rczdobliapodev od 28. prosinca 2021. godine te su kriteriji i iznosi donaciji identidni kao u
sludaju zaglebadkog potresnog ruzdoblja, u cilju postupanja po nadelu ,,svim dlanovima pod
jednakim uvjetima", azaprovedbu odluke ovla5ten je Predsjednik HKMS temeljem kriter.ija
koje je donijelo Vije6e.
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o raspisivanjupozivaza dostavu dokumentacije
jednoglasno j e usvoj ena.

Ad4)
OdBuka o r"aspisivamju poziva za rad u povgererasfvimaa - hoEnidfi<a djelafmost, 6rrfrmanma
zdravsfvena za5tita, mnedieinske sesfre izvan zdnavsfvenog sustava
Vijece tr(omore zaprimilo je pisane ostavke kolegica u gore navedenim povjerenstvima.
odluka o raspisivanju poziva za nd u povjerenstvima jednoglasno je usvojena.

Ad5)
Frij ed[o g za predsj ednika/predsj edrnicu Nadzonno g odbon"a
vije6e Komore zaplirnilo je pisanu ostavku predsjednice Nadzornog odbora.
Pi'edsjednik Vijeia pitao je ima li netko prijedlog kandidata za predsjednicu/pr.edsjednika
Nadzornog odbora. Budu6i da nije bilo drugih prijedloga, predsjednik Yijeca je za
predsjednicu Nadzornog odbora pledloZio Du"tJ.i, MiSe, gluun , sestru Klinike za infektivne
bolesti dr. Fran Mihaljevii.
Prijedlog je usvojen sa 16 glasovazai2 suzdrilana glasa-te se prijedlog upuiuje na sjednicu
Skup5tine Komore.

,dd6) i -.
Visina naknada za vad u tijeEinaa E{KMS
Predsjednik Vijeia rzmo je mi5ljenje da 6e se ubudude sjednice Vijeda adrLavatikadaza
istima bude potrebe i kada bude trebalo donijeti odlukuiodlul<e zakoje je Vijeie nadleZno,
Predsjednik Komore iznto je razmiSljanja o visini naknada zaradu tiielima Komore Drema
kojima bi se mogla ostvariti znadajnau5teda.

Sukladno odtLanoj raspravi, zakljudeno je kako je potrebno lazmisliti o visini naknadazarad



u tijelinia l(omole za koje je nadleZno lrijeie te o istome donijeti odluku.

Ad7)
Inforrmaeija o dodjcEi dcnacije simpoziju ,,Ratma bolnica Vukovar 199n", dr. Junaj
Njavro"
Predsjednik Komore izvijestio je o donaeiji u visini od :10.000,00 kuna koja je dodi-jel-jena
simpoziju,"Ratna bolnica vulcovar 1991.'", a koja se dodjei-luje srzake gocline.

AdE)
Imfon"maeija o izmjenarna Frar'[imil<a o sesfrinsR<oj don<urnentaciji u bo]nidkim'l
zdravsfveninm us$anovarm a

Fredsjednik Koilore izvijestio je kako se radi o dokumentaciji za opelaei.jske sestre,
pedijatlijskoj dokuraentaciji i dohurnentacijr za dnevne bolnice koja je ,,na dekanju" vei tri
godine zbogtoga Sto je ista trebala postati sastavni dio Fravilnika o medicinskoj
dokumentaciji, ali koji joi nije izraden. Stoga je dogovoleno da se pristupi izmjenama
postojeieg Pravilnika o sestrinskoj dokurnentaciji u bolnidkim zdlavstvenim ustanovama.
U trenutku kada se bude donosio Prar,tlnik o medicinskoj dokumentaeiji pristupit ie se
objedinjavanju cjelokupne Sestrinske dokumentactje i svih njezinih sastavnica te 6e se ista
ugraditi u ovaj opseZni Pravilnik.
Vijeie Komole prima infolmaciju kako je u tijeku izrada Sestrinske dokumentacije
psihijatrijskog bolesnika, aradna grupa je pri kraju s izradom ovog dokumenta.
Predsjednik Komore podsjetio je kako je pozvao udruge da poialju svoje prijedloge, a od svih
udruga javili su se samo perfuzionisti. Raspravljalo se i o prijedlogu da se sIlZZA-om
pregovara da se lt sustav ut'ede Sifi'a zdravstrrene njege, odnosno da rad medicinske sestre
bude prepo znat u sustavu.

Ade)
R.azrno

Predsjednik I(omore izvijestio je kako je stigla uputa Ministarstv a zdravstva, avezano vz
odrlavanje strudnih skupova te je uputu proditao i naveo kako ce se uputa objaviti na web
stranicama Komore,
Takoder je izvijestio o dana5njem sastanku s ministrom zdravstvai o tome u kojoj je fazi
izmjena Uledbe o koeficijentima.
Ministar je prihvatio plijedlog da se imenuje posebni savjetnik za sestrinstvo pri Ministarstvu
zdravstva.

Sjednicaje zavrsila s radom u

Zapisnrk vodila:

12.38 sati.
i -.

r(,Urani(, jevii, bacc. d. tehch.


